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Omdat  zelf niet bij regietafel as
vrijdag is, ook net nog even m  
gesproken en hem verteld dat het goed
is dat hij weet dat we geen 
medewerking gaan verlenen aan de
locaties die COA voorstelde.
Aangegeven dat we ons focussen op de
statushouders. En dat daarmee juist
voor de eenderde van Ter Aoel een 
oplossing wordt geboden. Dat vind hij
wel logisch, doen ze in Hengelo nu ook. 
Met hem afgesproken dat als er toch 
nog iets uit de regietafel komt dat
handig is om re weten, hij contact met
mij opneemt. 

Goed bericht! Klinkt als "wij hebben de
regie" en dat is goed en het wordt zo
lees ik op dit moment ook begrepen en 
geaccepteerd.
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